

March 3rd, 2023

PUBLIC NOTICE

ADOPTION OF A MUNICIPAL BY-LAW

Public notice is hereby given that, pursuant to section 15(3) of the *Local Governance Act*, Maple Hills Council intends to proceed with the adoption of the following Bylaw with the reading of a summary, as well as the third reading by title and its adoption at the regular meeting of council which will take place on Wednesday, March 15, 2023:

- *Bylaw no. A-05, concerning the Chief Administrative Officer (CAO)*

Anyone interested in viewing the bylaw in question can do so from the Rural Community website (maplehills.ca) or by making an appointment at the municipal office by sending an email to info@maplehills.ca.

Yves M. Leger
CAO/Clerk

Le 3 mars 2023

AVIS PUBLIC

ADOPTION D'UN ARRÊTÉ MUNICIPAL

Un avis public est par la présente donné que, conformément à l'article 15(3) de la *Loi sur la gouvernance locale*, le Conseil municipal de Maple Hills a l'intention de procéder à l'adoption de l'arrêté suivant en y faisant la lecture d'un sommaire, ainsi que la troisième lecture par titre et son adoption à la réunion ordinaire du conseil qui aura lieu le mercredi 15 mars 2023:

- *Arrêté no A-05, concernant la direction générale*

Toute personne intéressée à consulter l'arrêté en question peut le faire à partir du site internet de la Communauté rurale (maplehills.ca) ou en prenant un rendez-vous au bureau municipal en envoyant un courriel à info@maplehills.ca.

Yves M. Leger
Directeur général/Greffier